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1. Statistika 

Je potěšitelné, že do projektu se již zapojilo 20 klubů: 
13 z ČR: Brno, Brno Špilberk, České Budějovice, Olomouc, Opava, Pardubice, Plzeň Bohemia, Praha První, 
Praha Strahov San Giorgio, Rokycany, Rychnov nad Kněžnou, Tábor a Teplice 
7 ze SR: Banská Štiavnica. Bratislava, Košice, Nitra, Prešov, Zvolen a Žilina. 
A dále se v nové sezoně připojí LC Pezinok. 
Měření probíhá průběžně, proto počty změřených dětí neustále rostou, dle dosavadních záznamů dosáhl jejich 
počet 48.273, u nichž bylo zjištěno 7.218 odchylek, tj. zhruba 15%. Toto procento je relativně vysoké, proto 
považujeme naši činnost za velmi potřebnou v rámci zdravého vývoje našich dětí. 

2. Pohyb distriktní kamery 

Podařilo se vnést řád do předávání kamery mezi jednotlivými kluby, na další období se bude kamera 
pohybovat podle harmonogramu, který je k dispozici na distriktním webu. Zde by bylo zapotřebí více 
pozornosti od těch klubů, které si hodlají kameru zapůjčit, aby si včas rezervovali volné termíny a nedocházelo 
tak ke střetům zájmu. 

3. Propagační materiál 

Bylo pořízeno 5.000 kusů propagačních letáčků ve zdařilém grafickém provedení v obou našich jazykových 
mutacích. Všechny byly již rozebrány. Starší materiály jsou nadále k dispozici na skladě LC Praha Hartig. Otázku 
dalšího dotisku ponechávám na zvážení kabinetu. 
Zde je rovněž zmínit propagaci našeho projektu navenek tak, jak se podařilo J.Flanderové proniknout až do 
televize, ale rovněž se začínají objevovat jednotlivé články v místním tisku. 

4. Setkání zmocněnců 

K setkání zmocněnců jednotlivých klubů pro projekt zatím nedošlo. Bylo by účelné takové setkání připravit 
v případě, že se nám podaří získat nějaký grant pro projednání strategie jeho využití. 

5. Granty a situace s VZP 

Pokus o získání grantu z Norských fondů před vánoci přišel příliš pozdě, nicméně jsme se poučili a nadále 
sledujeme situaci na Ministerstvu zdravotnictví, tak abychom měli dostatek času na řádnou přípravu naší 
případné žádosti. 
Jednání s VZP je v stávající situaci bezpředmětné. 
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6. Spolupráce s oftalmologickým centrem na Vinohradech 

Tento úkol zůstává stále otevřený a respektujeme taktiku vyjednávání spolu s projektem LOEC, abychom 
nezpůsobili spíše více škody než užitku. 

7. Pořízení nové distriktní kamery 

Stalo se prioritní záležitostí, protože dosavadní kamera již značně přesluhuje, a tím je i neúnosně poruchová. 
Finanční prostředky byly významnou měrou získány z výtěžku distriktních golfových turnajů, zbývající částku 
by bylo možno doplnit příspěvky našich klubů. Navrhuji proto připravit a vyhlásit výzvu klubům ke sbírce pro 
doplnění chybějící částky k zakoupení nové kamery. To pak provést prostřednictvím některého spřáteleného 
zahraničního klubu, protože jednání s místním distributorem Prima Vizus je naprosto bezúčelné. 
 
Celkově lze shrnout, že většinu krátkodobých úkolů se podařilo splnit, projekt se úspěšně rozšířil do dalších 
klubů a probíhá pod kontrolou kabinetu. Dlouhodobější úkoly jsou v odpovídající míře rozpracovány a budeme 
se snažit je dotáhnout do úspěšného konce. 


